

ROUVILLE, du côté nord, depuis la rue Darling jusqu'au No civique 17.

VISITATION, depuis le No civique 634 à 664, sont terminés et déposés au bureau du soussigné à l'Hôtel de Ville.

Toutes les personnes y mentionnées comme sujettes au paiement de quelque taxe ou contribution foncière sont par les présentes sommées d'en payer le montant au soussigné, à son bureau, dans les dix jours de cette date, sans autre avis.

W. ROBB,

Trésorier de la Cité.

Bureau du Greffier de la Cité,
Hôtel de Ville,
Montréal, 19 mai, 1911.



CITE DE MONTREAL

Vente a l'enchere de Materiaux de construction.

Lundi, le 29 mai 1911, à 10 hrs a. m.

Sur les lieux, à la date et à l'heure susmentionnées, seront vendus à l'enchère tous les matériaux de construction des édifices récemment acquis par la Cité pour l'ouverture de la rue Montcalm de sa limite actuelle nord à la rue Sherbrooke et situés sur les lots du cadastre numéros 1154, subd. 9, 10 et 11; 1144 subdv. 1, 2, 3, 4 et 5 et 1143, subd. 6 et 7.

Ces matériaux de construction consistent en pierre, brique, bois, etc.

L'acheteur devra immédiatement sous la direction de l'inspecteur de la Cité, à ses frais et dépens et à ses risques et périls, commencer à démolir la bâtisse achetée par lui, et cette démolition devra être complétée et tous les matériaux enlevés dans les dix jours après la vente, ledit acquéreur devant encourir une pénalité de \$10 par jour pour chaque jour de délai, après les dix jours expirés; et la Cité pourra à l'expiration de ce délai, faire enlever ces matériaux aux frais et dépens de l'acquéreur, sans avis préalable et sans l'accomplissement d'aucune formalité.

Conditions: Argent comptant, un pour cent payable pour droits d'encan.

L. O. DAVID,

Greffier de la Cité.

MARCOTTE FRERES,

Commissaires priseurs.

Hôtel de Ville,
Montréal, 19 mai 1911.

ROUVILLE, north side, from Darling to civic No. 17.

VISITATION, from civic No. 634 to 664, are completed and are deposited in the office of the undersigned City Hall.

All persons whose names appear therein as liable for the payment of any tax or assessment, are hereby required to pay the amount thereof to the undersigned at his said office, within ten days from this date, without further notice.

W. ROBB,

City Treasurer.

City Treasurer's Office,

City Hall,

Montreal, 19 May, 1911



CITY OF MONTREAL

Sale by auction of Building Material on

Monday, the 29th May inst., 1911, at ten o'clock a. m.

On the premises, on the date and at the hour above mentioned will be sold all the building material of the houses recently acquired by the City for the opening of Montcalm street from the present limit north to Sherbrooke street and situated on the Cadastral lot numbers 1154 subd. 9, 10 and 11; 1144 subd. 1, 2, 3, 4 and 5; 1143 subd. 6 and 7 of St. James Ward.

The said building material consists of stone, brick, wood, etc.

The purchaser shall immediately under the direction of the City Surveyor, at his own cost and expense and at his own risk and peril, begin to demolish the building purchased by him, and the said demolition must be completed, and all the materials removed within ten days following said sale, said purchaser shall incur a penalty of \$10, per day for each day of delay after the expiration of the ten days and the City may, moreover, at the expiration of such delay, have said material removed at the cost and expense of said purchaser without any previous notice and without the fulfillment of any formality whatsoever.

Terms: Cash, one per cent to be paid for auction duty.

L. O. DAVID,

City Clerk.

MARCOTTE BROS;

Auctioneers.

City Hall,
Montreal, 19th May 1911.